
 

Referat - FAU-møte - Kleivane skole 2024-2025 

 

Dato: 02. desember 2024 

Klokkeslett: 18:00 

Møtested: Kleivane skole, Sandnes 

 

Neste møte: 6. januar 2024 

 

Trinn Navn Verv Deltatt (x) E-postadresse 

1 Ellisiv Arnestad (vara) Nestleder x ellisivarnestad@gmail.com 

2 Kaziva Chemak  x kaziva.chemak@sandnes.kommune.no 

3 Anja Bore Refsnes  x anja.ravndal@gmail.com 

4 Astrid Schuchert Kasserer x astrid.solberg@gmail.com 

5 Randi Helen Årrestad FAU-leder x randiarrestad@gmail.com 

6 
Mette Kristine 

Haugvalstad (vara) 
Referent 

x 
mette.haugvaldstad@hotmail.com 

7 Christian Gunderssen  x christian.gunderssen@ringnes.no 

SFO Anders Ytterbø Anfinsen  x anders_anfinsen@hotmail.com 

 Berit V. Heggen Rektor x berit.voster.heggen@sandnes.kommune.no 

 

Sak  Ansvarlig 

1 Innkalling, referat og saksliste 

 

Randi 

2 Informasjon fra rektor 

- Status etter ros-analyse SFO pga avvik. Etter endringene med nytt 
avtaleskjema har det ikke vært noen nye avvik. Det har ikke blitt 
lagt inn hvilke personer som skal hentes i avtaleskjemaet, men 
frem til nå så har det blitt ordnet med at foreldre gir slike beskjeder 
på melding.  

- Høringsutkast ifbm teknologi i skolen. Det har blitt sendt inn innspill 
og spørsmål som tas med i høringutkastet. Disse har også blitt 
drøftet i SU.  

- Biler i skolegården – det er fortsatt mange biler som kjører inn på 
skolens område. Det er ikke lov å sette opp skilting som viser at det 
ikke er lov. Det er mulig å sette opp bom med hengelås, men det 
blir for krevende for skolens ansatte ifbm levering av varer etc. Det 
er skolens ansvar å stoppe bilene i skolen/SFO sin åpningstid. Et 
forslag er å se om det kan bygges noen hindringer som kan stoppe 
biler og også komme barna til gode. Rektor sender ut 
mailkorrespondanse fra tidligere drøfting med kommunen om 
temaet. Skolen sender ut ny informasjon til foreldre og idrettslag. 

- Lyst ut stilling som avdelingsleder med frist 3.12. Det er en 
nyopprettet stilling fordi skolen vokser og ledelsen trenger å 
styrkes. 

Rektor 



 

- Skolens budsjett går hovedsaklig til lønn. Skolen bruker opp alt og 
har også en ekstra ansatt som lønnes av sykepengene som 
kommer inn når andre lærere er sykemeldt. Nå er to lærere  
sykemeldt og snur litt på ressursene. 

3 Spørsmål og innspill fra FAU  

- Chromebook sikkerhet (brannmur/app tilgang ) – FAU ønsker at det 
sendes ut informasjon til foreldrene om forskjellene på hva som 
sperres på skolen som ikke sperres hjemme, og at temaet blir tatt 
opp på neste foreldremøte. Hvilke beskyttelsesfaktorer er det på 
skolens nettverk.  

- Status forespørsel om å søke støtte til Disco for 5-7 trinn – En 
forelder ønsker å invitere til disco for 5-7 trinn. Fau er positive og 
kan stille seg bak en forespørsel om å søke midler til dette.  

Randi 

4 Kommunikasjon skole-hjem 

- Sak meldt inn fra foreldre som ønsker at elever får med seg 

skolemateriell hjem for øving i fag –  

Tilbakemelding fra rektor - Alle trinn skal følge retningslinjene fra 

skolen:  

Dette gjør Kleivane skole for å støtte foresatte i læringsarbeidet. 

- Skolearbeid som er ferdig, kan sendes hjem for innsyn i elevenes 

læring 

- Ingen forventning om underskrift fra foresatte på arbeid elevene har 

gjort. Det kan skrives på ukeplanen eller transponder at ferdig 

arbeid ligger i sekken. 

- Det skal være tydelige, utfyllende og presise læringsmål på 

ukesinfo i alle fag.  

- Skolearbeid eller skolebøker sendes i all hovedsak ikke hjem. Vi er 

en leksefri skole.  

- Hvis foresatte spør etter skolearbeid, skal de veiledes i hvordan de 

best kan hjelpe sitt eget barn uten at de får bøker eller hefter med 

hjem. 

- I forbindelse med intensiv opplæring f.eks. et lesekurs, skal 

foresatte informeres. Hvis de etterspør informasjon om hvordan de 

kan støtte i prosessen, skal lærer veilede på hvordan de kan delta i 

deler av kurset, og eventuelt få materiell med hjem.  

 

Alle 

6 Status økonomi 

- Fortsatt utfordringer med å få flyttet rettigheter til konto over til ny 
kasserer.  

- 17 maikomiteen skal bruke kontoen og sjekker om det kan bestilles 
bankkort når rettighetere er flyttet til ny kasserer.  

Astrid 

7 Status komiteer på ulike trinn 

- 17. mai komite: Astrid blir med på neste møte i komiteen 28. 
januar. Rektor booker Kleivanehallen 16. og 17. mai. 7 trinn får 
informasjon om at de kan forvente å bli spurt om å hjelpe til hvis 
foreldre på 4 og 5 trinn ikke har nok folk til å dekke opp alle 
oppgavene.  

- Julefest: Invitasjon er sendt ut til alle trinn. 

- Avslutning 7. trinn 

o Ingen oppdatering 

Alle 



 

- Sommerfest  

o Ingen oppdatering 

8 Status FAU henvendelse til Sandnes kommune vedrørende planer for 
eventuel utvidelse av Kleivane skole/plassmangel/bruk av 
spesialklasserom 

- Randi og Anja ber om et møte med skolesjefen i kommunen. 
Kommunelegen kan også kobles på.  

Alle 

9 Status Håndbok oppdatering 

- De som går ut av Fau må ha en overlappingsperiode og ikke 
avslutte sin rolle før etter sommerferien og deltar på første nye Fau-
møte for å sikre gode overføringer. 

- Overføring av kontoer må gjøres på første møte mellom Fau og 
trinnkontakter. 

- Den årlige Tv-aksjonen legges inn som en fast aktivitet for Fau og 
legges inn som en del av årshjulet. Denne aktiviteten beskrives i 
håndboken for overføring til nytt Fau.  

Randi 

10 Diskusjonssak 

- I situasjoner med konflikt mellom elever eller at elever utsettes for 
noe i skoletiden så skal foreldrene få vite hvilke barn som er 
involvert i hendelsene. Fau ønsker å ta dette opp med rektor på 
neste møte.  

Alle 

 
 


